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Dagsorden til skolebestyrelsesmøde d. 18. Januar 2022 kl. 18.30-20.00 

Tidspunkt: kl. 18:30 – 20.00 (90  min) 

Mødeleder: Gitte Andersen 

Referent: Marlene Motzkus Andersen 

NOTE! Grundet Covid-19 situationen er mødet 

afholdt via TEAMS og i afkortet tidsramme 

Fraværende:  Julie Thinesen, Ole Toftegaard 

 

Gæster:  

 

Dagsorden  

 

Oplysning 

Beslutning 

Drøftelse 

Tid
 i m

in
. 

 

Referat 

 

 

Opfølgning 

 

1. Godkendelse af dagsorden   Dagsorden godkendt  

2. Nyt fra Elevråd 

- Maddannelse 

- Høvdingebold 

- Elevrådsvalg 

O/D 15 Elevrepræsentanterne ønsker at de 

fremover forlader mødet når de 

punkter hvor de har noget at byde ind 

med er gennemgået. Typisk vil deres 

indflydelse på mødet være samlet i 

Punkt 2 på møderne. 

Elevrådet har udskudt et 

elevrådsmøde af forskellige praktiske 

årsager, der er møde fredag den 21.1. 

Her skal elevrådet drøfte maddannelse 

og bod.  

Der har været afholdt et møde med 

Jytte Wollesen og Gitte Borch. Vedr. 

maddannelse har elevrådet drøftet 

hvorledes eleverne kan inddrages i 

bodens udbud og måske også i 

produktion af mad gennem 

undervisningen i Madkundskab. 

Medansvar i Bodens drift står højt på 

den dagsorden der blev drøftet. 

På mødet blev hele processen fra 

indkøb til salg tænkt igennem for 

hvilke muligheder der kunne være. 

Spisemiljø og pauserummet omkring 

spisning blev også drøftet. 

Gruppen mødes igen efter Påske. 

Kontantløs betaling er på trapperne, 

skolen regner med at det kan rulles ud 

hen over foråret. 
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Der vil komme en prisstigning i Boden, 

dette grundet generelle prisstigninger 

på fødevarer. 

 

Elevrådet planlægger en 

Høvdingeboldturnering, en vigtig 

tradition for elevrådet og skolens 

elever. De ser frem til planlægning og 

afvikling af turneringen. Gældende 

coronarestriktioner vil blive overholdt 

når turneringen afholdes. 

 

Ifølge elevrådets vedtægter skal der 

afholdes elevrådsvalg inden 

sommerferien det bliver afholdt 

mellem 21. maj og 7. juni. Der bliver 

også afholdt møde med årsberetning 

den 17. maj. 

 

Fremtidige dagsordenspunkter i 

elevrådet er legepatruljer, 

støj/arbejdsstøj. 

Elevrødderne forlod mødet efter dette 

punkt. 

3. Trivsel blandt personalet 

- Gennemgang af Jan Kempf 

 

O/D/B 40 Jan – tillidsvalgt -

medarbejderrepræsentant havde 

forberedt en præsentation af 

medarbejdertrivslen på foranledning 

af en forespørgsel fra 

skolebestyrelsen. 

Jan tog udgangspunkt i den seneste 

APV- og trivselsundersøgelse fra 

foråret 2021, og præsenterede et 

billede af hvorledes det står til med 

trivslen. En generel tilfredshed med en 

engagementsscore på 4 ud af 5 (som 

et gennemsnit på de målte 

indikatorer).  

Udfordringspunkterne blev 

præsenteret og drøftet; heri  de 

udarbejdede handleplaner for 

områderne: 1. Handleplan for ny 

ledelsesorganisering. 2. Arbejds- 

privatlivskonflikt. 3. Konflikthåndtering 
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Referat underskrevet og godkendt.  Munkebo, d. 18/1 2022 
 
 

 
Jan Kempf             Jesper Hauge Jensen Julie Ostenfeldt Thinesen         Pia Kristine Lüders Røge 
Medarbejderrepræsentant Forældrerepræsentant Forældrerepræsentant  Næstformand 
 
 
 
 
Ole Stig Toftegaard Henrik Orup Jakobsen Dan Lohmann  Gitte Andersen 
Medarbejderrepræsentant Forældrerepræsentant           Forældrerepræsentant Formand 

 
 
 
Tina Nygaard  Marlene Motzkus Andersen Jannie Andersen                               
Ledelsesrepræsentant Ledelsesrepræsentant Forældrerepræsentant  
 
 
Suppleanter: Martin Staffe, Mariah Panduro  
 

Status er en positiv bevægelse i 

trivslen.  

4.  Budget 

- Kort orientering 

O/D/B 15 Status på budget; Vi går ud af år 2021 

med et underskud på ca. 400.000 som 

overføres til budget 2022, hertil 

kommer 700.000 som skal spares på 

baggrund af klassesammenlægninger  

 

Skal det lykkes at lave et budget i 

balance, betyder de færre tildelte 

ressourcer koblet med underskuddet 

en reduktion i bemandingen, dette kan 

aktuelt ske på Munkebo Skole via 

naturlig afgang i medarbejderstaben.  

Den budgetmæssige status modsvare 

ikke bestyrelsens ønske om at ’hæve 

barren’. Bestyrelsen kommenterede på 

antallet af timer lærerne skal 

undervise, muligheden for to-

lærertimer, og indsigt i hvorledes 

skolen har mulighed for at bemande 

forskellige ressourcer kommende 

skoleår. 

Der blev aftalt et ekstra 

bestyrelsesmøde tirsdag den 8. feb. Kl. 

18.30-20.00, hvor ledelse præsenterer 

en status og overblik over ressourcer 

til det kommende skoleår – med den 

tildeling, der er givet. Dette som afsæt 

for bestyrelsens fortsatte drøftelse af 

prioriteringer i budgettet.  

 

 Eventuelt     

 Lukket punkt     

 
 
 


